
С Ъ В Е Т З А Е Л Е К Т Р О Н Н И М Е Д И И 

П Р О Т О К О Л 

№38 

от извънредно заседание, състояло се на.01.04.2002 г. 

ПРИСЪСТВАЛИ:Анна Хаджиева, Георги Лозанов, Лилия Райчева, 

Маргарита Пешева, Мария Стефанова, Райчо Райков, Стефан 

Димитров, Тома Иванов, Юлиана Тончева. 

ОТСЪСТВАЛИ: няма 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Избор на член на УС на БНР. 

Начало на извънредното заседание 14,00 часа, водено от Маргарита 

Пешева, председател на СЕМ, протоколист - Михаела Йоргова. 

ПО ТОЧКА "ПЪРВА": 

Маргарита Пешева откри извънредното второ по ред заседание на 
СЕМ, което се свиква във връзка с избора на член на УС на БНР. 
Съгласно утвърдената процедура, в резултат на неуспешния избор на 
предишното заседание, членовете на Съвета ще гласуват за 
кандидатурите на Августина Цветкова, Паулиана Новакова и Теодосий 
Спасов за член на УС на БНР. Дневният ред на това заседание съдържа 
една точка - избор на член на УС на БНР. 

Думата бе дадена на членовете на СЕМ за изказвания по трите 
предложени кандидатури. 
Тома Иванов призова колегите си да се обединят около две от 
предложените кандидатури и да проведат стегната дискусия. 
Георги Лозанов отбеляза, че по отношение на "ролите" в УС на БНР 

сера е логично да има човек, свързан 
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отново подчерта, че изцяло подкрепя кандидатурата на Теодосий 
Спасов, заради логиката на конструирането на УС на БНР. 
Маргарита Пешева смята, че неслучайно Теодосий Спасов е получил 
подкрепата на артистичните среди. Става дума за програма "Христо 
Ботев" и е необходимо в УС на БНР да присъства лице, което ще 
наблюдава оркестрите, а в това отношение кандидатурата на Теодосий 
Спасов е безспорна за нея. 
Поля Станчева поясни, че логиката при предлагането на тези 
кандидатури е била разпределението на ресорите между членовете на 
УС. 
Анна Хаджиева подкрепя кандидатурата на Теодосий Спасов; за нея е 
било важно да разбере поставената от Поля Станчева на първо място 
кандидатура.. 
На въпрос на Тома Иванов относно смисъла на изказаното мнение, че 
ще се "наблюдава" програма "Христо Ботев", Поля Станчева поясни, че 
не става въпрос за вмешателство на УС в програмите. 
Юлиана Тончева е на мнение, че проведената дискусия е обхванала по-
голямата част от "съмненията и опасенията". Тя би подкрепила 
поставената на първо място от Поля Станчева кандидатура, тъй като 
Генералният директор има "най-тежкият" глас при определяне на 
хората, с които ще работи, а така е и по закон. Юлиана Тончева би 
подкрепила кандидатурата на Теодосий Спасов. 
Лилия Райчева мотивира своя вот за Августина Цветкова с 
впечатлението, което й е направила биографичната справка на г-жа 
Цветкова - заеманите от нея отговорни позиции. Впечатлена е и от 
нейната дейност с международно значение.. Това е много важно от 
гледна точка на управленските функции, които се очаква да изпълнява. 
Стефан Димитров смята, че Теодосий Спасов е "явление", което трябва 
да се пази, а не да потъне в "бумащина". Такъв инструменталист със 
световна слава трябва да бъде съхранен. 

Други изказвания не бяха направени и Маргарита Пешева изложи 
отново процедурата. Членовете на СЕМ гласуват за трите кандидатури 
- Августина Цветкова, Паулиана Новакова, Теодосий Спасов.. 
Гласуването е явно и, ако и при това гласуване никой от кандидатите 
не събере шест гласа, се насрочва ново заседание в четвъртък 
/04.04.2002 г./ и отново се провежда гласуване, на което, ако изборът 
бъде неуспешен, се насрочва трето заседание, на което се гласува за 
първите двама кандидати, събрали най-много или равен брой гласове. 
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След излагане на процедурата СЕМ мина в режим на гласуване -
по азбучен ред на малките имена на кандидатите. 

1. За Августина Цветкова - два гласа "за" /Лилия Райчева, Мария 
Стефанова/ и седем "въздържал се"; 

2. За Паулиана Новакова - два гласа "за" / Райчо Райков, Стефан 
Димитров/ и седем "въздържал се"; 

3. За Теодосий Спасов - пет гласа "за" и четири гласа "въздържал 
се" / Лилия Райчева, Мария Стефанова, Райчо Райков, Стефан 
Димитров/. 

В резултат на това гласуване не бе избран член на УС на БНР и 
съгласно утвърдената процедура, се насрочва ново заседание на 
СЕМ за четвъртък /04.04.2002 г/, на което първа точка от дневния 
ред се определя да бъде " Избор на член на УС на БНР", т.е. СЕМ 
ще гласува за трите кандидатури - Августина Цветкова, Паулиана 
Новакова, Теодосий Спасов. 

Край на заседанието 14,40 часа. Следващо извънредно заседание, 
насрочено за 04.04.2002 г. от 11,30 часа. 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ: 

Анна Хаджиева 

Лилия Райчева 

Райчо Райков 



Димитров 

Тома Иванов 

Маргарита 

Пешева 

Председател 


